

PEJABAT PERPUSTAKAAN

Tel : +606 331 6801 | Faks : +606 331 6811

Rujukan Kami (Our Ref) : UTeM.04.01/500-18/6/1 (128)
Rujukan Tuan (Your Ref) :

2 Januari 2014

Cik Zatur Rawiah binti Ramli
Puan Nooraidilla binti Mohd. Rasdi
Encik Noor Ridzuan bin S. Kasehan
Puan Khairunnisa binti Abdullah
Puan F Haslinda binti Harun
Encik Mohd Syahrizal bin Mohd. Razali
Encik Zulkarnaen bin Mahat
Puan Norfahrizan binti Juhari
Encik Mohd Hannif bin Jamaludin
Encik Thaqif bin Mohd Isa
Puan Rohana binti Hashim
Pembantu Perpustakaan
Pejabat Perpustakaan

Tuan/Puan

والسلام عليكم ورحمة الله

**ARAHAN PERTUKARAN PEMBANTU TADBIR DAN PEMBANTU PERPUSTAKAAN
UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA**

Dengan segala hormatnya, saya merujuk kepada perkara yang tersebut di atas.

2. Selaras dengan inisiatif universiti untuk melahirkan staf yang kompeten, cekal, setia, berintegriti dan produktif, pihak Pentadbiran Perpustakaan telah bersetuju untuk melaksanakan pertukaran mengikut keperluan dari semasa ke semasa.

3. Sehubungan dengan itu, pertukaran adalah seperti berikut:

BIL	NAMA	UNIT ASAL	UNIT BARU
1	Cik Zatur Rawiyah Bt Ramli	Bahagian Pentadbiran	Bahagian Rujukan
2	Encik Mohd. Hannif Bin Jamaludin	Bahagian Perolehan	Bahagian Pentadbiran
3	Encik Thaqif Bin Mohd Isa	Bahagian Pengindeksan	Bahagian Pengurusan Dan Perkhidmatan Maklumat
4	Puan Fhaslinda Binti Harun	Bahagian Pengurusan Dan Perkhidmatan Maklumat	Bahagian Pengindeksan
5	Puan Khairunnisa Bt Abdullah	Bahagian Sirkulasi	Bahagian Pengurusan Dan Perkhidmatan Maklumat
6	Noor Ridzuan Bin S. Kasehan	Bahagian Pengerusan Dan Perkhidmatan Maklumat	Bahagian Sirkulasi
7	Nooraidilla Bt Mohd. Rasdi	Bahagian Pengurusan Dan Perkhidmatan Maklumat	Bahagian Perolehan
8	Mohd Syahrizal Bin Mohd Razali	Bahagian Pengurusan Dan Perkhidmatan Maklumat	Bahagian Pentadbiran
9	Puan Norfahrizan Bt Juhari	Cawangan Kampus Bandar	Cawangan Kampus Industri
10	Encik Zulkarnaen Bin Mahat	Cawangan Kampus Industri	Cawangan Kampus Bandar
11	Puan Rohana binti Hashim	Bahagian Pengindeksan	Cawangan Kampus Industri

KOMPETENSI TERAS KEGEMILANGAN

Universiti Teknikal Malaysia Melaka, Hang Tuah Jaya, 76100 Durian Tunggal, Melaka, Malaysia.
www.utem.edu.my

4. Pertukaran ini berkuatkuasa kuasa pada **2 Januari 2014** dan tuan/puan akan bertanggungjawab kepada Ketua Pustakawan, Universiti Teknikal Malaysia Melaka. Tuan/Puan diminta untuk menyerahkan Nota Serahan Tugas terus kepada Ketua Pustakawan.

Bagi pihak Pentadbiran Perpustakaan, pertukaran ini akan dapat memberi peluang kepada pendedahan kerja baru untuk menambah pengetahuan, kemahiran dan pengalaman demi kemajuan tuan/puan pada masa hadapan.

Selamat bertugas di tempat baru dan semoga puan dapat menjalankan tugas dengan penuh dedikasi dan komited dalam menjalankan tanggungjawab yang diamanahkan.

"KOMPETENSI TERAS KEGEMILANGAN"

Saya yang menjalankan tugas,


HAJAH FARIDAH BINTI HJ. MD. AMIN
Ketua Pustakawan
Universiti Teknikal Malaysia Melaka

s.k. Fail